
KS Nove Poljane
Nl denar]a za kurirko In snažllko - Zaradi zmanjšanja sredstev za

delo krajevne skupnosti so se tudi tu znašli delavci skupnosti KS v
neugodnem položaju. Bolj preprosto rečeno, zmanjkalo je sredstev
za plačevanje dela kurirke-snažilke. Organi delovne skupnosti kra-
jevnih skupnosti naše občine so razpravljali o novih merilih in med
drugim ugotovili, da bodo lahko zaposlili eno snažilko v dveh do treh
krajevnih skupnostih, da pa bodo v večini krajevnih skupnosti od-
padla posebej plačana kurirska dela. Žal pa niso dobili odgovora na
to, kako naj krajevne skupnosti v prihodnje redno razpošiljajo najra-
zličnejšo pošto za samoupravne organe in delegacije, če je tudi
številčno manj sredstev

• • •

Toplovod - Komisija za komunalna vprašanja in urejanje prostora
je predlagala, da bi za stanovanjske zgradbe Povšetova 12,14,16,18
in 20 ter po možnosti tudi za poslopje Komunalnega podjetja, Cest-
nega podjetja in GP Univerzale, pa še koga, napeljala Komunalna
energetika Ljubljana toplovod. V teh zgradbah imajo skoraj že vsi
dotrajane peči za centralno kurjavo, želijo pa imeti tudi bolj čisto
okolje. Krajevna skupnost bo to vključila v program svojega dela.

• • • '

Skupna seja - KK SZDL, svet krajevne skupnosti in komite za SLO
in DS bodo 12.. marca na skupni seji podrobneje spregovorili o
celotni problematiki kadrovanja v organe, ki prj njih uresničujejo
naloge s področja splošnega Ijudskega odpora in družbene samoza-
ščite.

, • • •

Še on mandat - Združenje borcev NOV je imelo 28. februarja
volilno-programsko konferenco. V krajevni skupnosti je v tej organi-
zaciji okrog 50 borcev, aktivistov, internirancev in drugih članov in
članic. Po pregledu dela in sprejemu programa za letošnje leto so za
predsednika združenja ponovno izvolili Oskarja Lična, za tajnika pa
inž. Uroša Jenka. Za dan žena pa so člani združenja obiskali borke in
aktivistke.

• • •

Prednost avtomobllom, peftcl pa... - Krajani večkrat sprašujejo,
kdo je pravzaprav dolžan očistiti izhod na cesto, če ga že očiščenega
ponovno zasuje plug. Tega vprašanja ne postavljajo zato, da bi
negodovali nad storitvami zimske službe, ampak ker je precej ostare-
lih Ijudi, ki težko po večkrat v enem dnevu odstranijo sneg. Ta
problem je posebno žgoč tam, kjer ni ob cestah pločnikov in kjer ni
toliko prometa, da bi izhode očistili delavci komunalnega podjetja.
Menijo tudi, da pri čiščenju površin pozabljamo na pešce in dajemo
prevelik poudarek (redkim) avtomobilom.


